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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,

az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.

évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Honvédelmi minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium

vezetőjéhez

„Tervezik-e a honvédek családtámogatását, avagy meddig lesz körükben jóval több válá s

és kevesebb gyermek? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Jobbik programja – és már a Kormány több államtitkára – szerint a magyarság legnagyobb

problémája a népességfogyás . Nem az egyik, hanem mondjuk ki bátran : a legnagyobb! Bár a

Honvédelmi Minisztériumnak nem ez az elsődleges feladata, de kérem, gondolkozzon el, mikor

előszeretettel idézi a honvédelmi törvény 1 . § (1) bekezdését : „A honvédelem nemzeti ügy . ”

Minek, kinek megvédeni a hazát, ha nem marad magyar nemzet? Még e században kisebbségg é

válhatunk saját hazánkban . . .

Meggyőződésem, hogy a honvédek körében a társadalmi átlaghoz képest jóval több a válás é s

kevesebb a gyermek – de van erre hivatalos statisztikájuk? Ha nincs, terveznek ilyet készíteni?



A honvéd családjától való távolléte nemcsak a hozzátartozói számára nehéz, hanem magának a

katonának is, ami így közvetlenül is lehet honvédelmi szempont, de amikor a honvédele m

költségvetése megduplázódik, akkor amúgy is lehet tágabb szempontokat érvényesíteni .

Miniszter Úr, kérem, hogy tájékoztasson arról is : milyen családtámogatási formákat alkalmaz

a Honvédség, vagy ha nincs ilyen, terveznek-e valamit, akár jogszabály-módosítással? Lehe t

szó házasságkötési vagy születési támogatásról (anyagiakról), a házasságban eltöltöt t

év(tized)ek valamilyen elismerésér ő l (ahogy a rendfokozatok megszerzésénél is számítanak az

évek), házasoknak és különösen gyermekek után arányosan plusz szabadság és rugalmasab b

beosztás biztosítása, illetve akár a rendfokozatok elérésénél is lehetne szempont a gyermeke k

száma (ahogy egy komoly sporteredmény is adhat okot az el ő léptetésre) .

Talán érdemes volna ezek megfontolására, javaslatok kidolgozására egy stábot felállítani (és a

családos vagy épp az elvált vagy az épp a honvéd hivatásuk miatt családot alapítani nem tud ó

honvédeket megkérdezni) .

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016. szeptember 5 .

Tisztelettel :

Dr. Apáti István
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